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ZAPISNIK SA DRUGOG SASTANKA PRIVREDNOG SAVJETA

Dnevni red 2. sastanka Privrednog savjeta:
1. Usvajanje Zapisnika sa 1. sastanka Privrednog savjeta,
2. lzbor zamjenika predsjednika Privrednog savjeta,
3. Usvajanje Poslovnika o radu Privrednog savjeta i
4. Diskusta

Drugi sastanak Privrednog savjeta po6eo sa radom 23.01.2015. godine u 13.00 dasova. Tabela
prisutnih na ovom sastanku se dostavlja uzZapisnik.

Na samom pocetku sekretar Privrednog savjeta Brankica Brki6 pozdravila je prisutne, zahvalila na
prisustvu iobavijestila prisutne da ve6i broj dlanova Privrednog savjeta nije bio u mogu6nosti da
prisustvuje istom zbog bolesti ili slu:benog puta.
U razgovoru sa privrednicima koji nisu mogli prisustvovati, spomenut im je dnevni red i imena
osoba koje su kandidovane za zamjenika predsjednika Privrednog savjeta.

Nakon ove informacije pristupilo se usvajanju dnevnog reda 2. sjednice privrednog savjeta i
usvajanju Zapisnika sa 1. sastanka.
Zapisnik sa konstitutivne sjednice Privrednog savjeta jednoglasno je usvojen.

Za zamjenika predsjednika Privrednog savjeta kandidovane su 4 osobe iz reda privrednika: Dane
Gajevia, Mom6ilo Banjac i Dane Vujat i Milena Vrhovac. Jednoglasno je izabrana Milena Vrhovac.

Privrednici su o Poslovniku diskutovali, i zakljudeno je da bi privredni savjet trebao da se sastaje
svakog mjeseca. Prijedlog je usaglasen, sa dogovorom da sUedeii sastanak bude u posljednjoj
sedmici februara.
Poslovnik o radu Privrednog savjeta jednoglasno je usvojen.

Nakon usvajanja Poslovnika privrednici su usli u diskusiju o realnim problemima koji optere6uju
njihovo poslovanje. Vlasnik preduze6a 'Gradjd inzinjering" Dane cajevi6, istakao je sljede6e
prooteme:

-,, Ministarstvo prosvjete i kulture Republike Srpske, kada vr6i izbor izvodada radova, ne vodi se
politikom povoljnijih ponuda, bira najdesce izvodade radova koji nisu sa podruija opStina u kojjm
se izvode radovi. Konkretno za renoviranje Skole ,,Vasa eubrilovi6" Gradiska izabrano je preduze6e
koje je zaposlilo radnike koji u toku radova nisu bili prijavljeni".
Ovdje se odmah podelo diskutovati io radu inspekcije rada, te kontroli radnih mjesta koja su po
opisu posla dosta rizi6na, a povjeravaju se nestruinim kadrovima. Takav je sludaj i sa izgradnjom
stanova za porodice poginulih boraca, gdje je izvodade fadova biralo Ministarstvo rada i boradko-
invalidske zaitite RS.
- Zakljudeno je da se Inspektoratu Republike Srpske treba poslati upit o mogu6nosti dodjeljivanja u
radnj odnos inspektora rada, koji 6e bitizaposlen u Opdtini Gradiska.

-Dane je istakao jos jedan problem sa kojim se susrece njegovo pfeduzece, a vezano je za Odluku
o vodovodu i kanalizaciji koju donosi Opgtina Gradjaka, a provodi Kp ,,Vodovod. cradiSka.
Spomenuo je da se ovom ovom odlukom vrsi nezakonito napla6ivanje prikljudne takse koja se
obraeunava po svakoj novoizgradenoj stambenoj i poslovnoj jedinici.
Gospodin Dane je dostavio pismeno zahtjev grupe privfednika (gradevinskih firmi) koje djeluju na



podrudju Gradiske, o izmjeni ove odluke ili stavuanju na razmatranje naplate prikljudne takse na
vodovodnu mre:u.

- Srdan Laki6 je naveo za veomavazno tad inspekcije na terenu. Trazio je da se dostavi izvjeStaj o
radu inspekcije u 2014. godini, sa podatkom koliko je privrednih subjekata kontrolisano i koliko je
kazni napisano i napla6eno. lstakao je i problem sjede drvnih sortimenata i prodaje istih ispod
linansijske logike.

-Milena Vrhovac je, takode, spomenula nezadovoljstvo radom tr:isnih inspektora te je trazila da oni
dostave svoje planove rada za 2015. godinu. Ona je istakla da njeno preduzede ima 6esto
probleme sa nestankom struje ivelike gubitke u procesu proizvodnje kada nestane struje.

Ponualeno je da na naredni sastanak pozovemo direktora Elektrodistribucije Gradiska, kako bi on
struano objasnio ipomogao oko otklanjanja problema sa kojim se privrednici Gradiske susre6u.
Milena je joi istakla problem vodovodne infrastrukture, koji u njenom naselju jos uvijek nije
postavljen, iveliki finansijski teret za preduzede ukoliko se opredijeliza prikljucenie na vodovodnu
mrezu. Preduze6e mora izdvojiti 6.000 KM za prikljudenje, 5to ona smatra velikim i nerealnim
troskom.

-Kresimir Bodro:i6 se prikljudio diskusiji oko problema sa isporukom i prekidima u isporuci
elektridne energije. Konkretno njegovo preduzece ima velike finansijske gubitke kada dode do
prekida isporuke u el- energiji, posebno jer se to 6esto desava bez ikakve najave zaposlenih u
,,Elektrodistribuciji" Gradiska. Kresimir je istakao da preduze6e ima i problem pri prikljuaivanju
interneta na pravno lice, jer je jadina protoka interneta koja se nudi privrednim subjektima manja
nego jadina koju moze kupiti fiziako lice
Ovdje smo dogovorili da se konsultujemo sa Mtel-ovim ili Blic-ovim operaterima, kako bismo imali
odgovor do narednog sastanka Privrednog savjeta.

zakljudci:
- Traziti prisustvo naeelnika inspekcija OpStine Gradiska, sa izvjestajem o radu inspekcija u 2014.
godini i planom rada za 2015. godinu;
- Traziti prisustvo direKora KP ,Vodovod" Gradiika, kako bi se diskutovalo o gore navedenim
problemima (Odluka o vodovodu i kanalizaciji (,S1. Glasnik op6tine Gradiska', btoi 4lOO,3lO4 i
6/07):
- Tra:iti pfisustvo direKora ,,Elektrodistribucije" Gradiska, teme razgovora: isporuka i prekidi u
isporuci elektridne energije;
- Sekretar Privrednog savjeta kontaktirati M tel i Blic operatere radi informisanja o jaeini proloka
interneta za pravna lica:
- Kontaktirati predstavnike Privredne komore i pozvati ih na naredni sastanak kako bismo zajedno
preko njihovih sektora uputili dopise visim nivoima vlasti, vezanim za izbor izvodada radova i
problematiku oko nelegalnog zapoSljavanja.
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